
   
 

   
 

Referat elevrådsmøte 24.09.2024 

1. Saker/ønsker fra klassene 

Uteområde: 

Ønskes avstander markert på plana ved goggosveggen. Hull i nett på grusbanen og 

bingen må fikses. Løse planker må festes. “Brytestokken” savnes av flere. Nytt 

klatrestativ, sykkelbane og zip-line i skogen ble visst diskutert i fjor, og ble tatt opp igjen 

i klassene nå. Flere sykkelparkeringer/stativ. 

Sosialt: 

Ønskes flere temadager, slik som Bad Hair-day, utkledning på Halloween, 

karnevaldager, fargedager. Helst noe som ikke koster mye penger å delta på. 

Læringsmiljø:  

Ønsker mer fysisk aktiv læring i alle fag. For eksempel uteskole, matterebuser, 

begrepsstafetter o.l. Ønsker også oftere aldersblanding, slik som før jul og i 

annerledesuker. Dette setter elevene pris på. 

Skolevei: 

Utrygg skolevei for de som sykler, spesielt fra Sommerro og til skolen. Trafikk fra flere 

retninger og krappe svinger i Kantarellen. Forslag fra elevråd/klasser: Søke om å få satt 

opp speil og/eller skilt.  

Inspeksjonsrutiner voksne: 

Savner flere voksne ute på inspeksjon. Opplever at voksne blir stående og snakke 

sammen, i stedet for å bevege seg rundt på området. Flere innom bingen og grusbanen. 

2. Informasjon om møte i samarbeidsutvalget 

Møtes avholdes mandag 7. oktober. Leder, nestleder og sekretær møter. Mer info 

kommer når jeg får mer info. 

3. Samlingsstund FN-dagen 



   
 

   
 

Elevrådet ønsker å gjøre noe likt det som er gjort tidligere år. Gi litt kort info om FN-

dagen og FN, kjøre noen fellessanger og danse BlimE-dansen. Ønsker plan fra tidligere 

år. Adrian hører med Christina.  

 


